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Protokół Nr 46/2024 
z posiedzenia komisji budżetowej odbytego w dniu 20 lutego 2024r. 

  
 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Jadwiga Łopatowska  

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk i Skarbnik 

Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak. 

 

Porządek posiedzenia : 
1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach znajdujących się na terenie Gminy 

Pierzchnica wpisanych do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na podstawie 

udzielonych wstępnych promes, 

b. zmian w budżecie Gminy na rok 2024, 

c. zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pierzchnica na lata 2024-2040. 

2. Opracowanie sprawozdania z działalności komisji budżetowej za rok 2023. 

3. Sprawy różne. 

 

Ad 1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zasad i trybu  

            udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach znajdujących się na terenie Gminy Pierzchnica wpisanych do rejestru zabytków 

lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na 

podstawie udzielonych wstępnych promes i poprosiła Burmistrza o omówienie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że gmina Pierzchnica otrzymała dwie dotacje po 490 tys. zł  

na modernizację zabytków. Jedna dotacja jest na kościół w Pierzchnicy i druga dotacja na 

kościół w Drugni. Do tych dotacji będzie jeszcze po 10 tys. dotacji z gminy i łącznie parafia 

otrzyma 500 tys. zł dotacji. Dotacje są na prace konserwatorskie w obiektach zabytkowych. W 

Pierzchnicy ma być wykonywana izolacja przy murach, natomiast w Drugni ma być 

przeprowadzona renowacja zabytkowych trzech ołtarzy. Parafie przygotowują dokumentację. 

Zadaniem gminy jest pomoc w przygotowaniu przetargu i przekazać dotacje, które gmina 

otrzyma z ministerstwa. Żeby przekazać dotacje jest potrzebna taka uchwała. Projekt uchwały 

był uzgadniany w różnych instytucjach. 

 Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że projekt uchwały był 

przekazany do opiniowania czy jest możliwość udzielania pomocy de minimis. Urząd Ochrony 

Konkurencji i Konsumentów wniósł uwagi, które zostały uwzględnione. Projekt przesłano 
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również do Ministerstwa Rolnictwa ale nie wpłynęło nic z ministerstwa, także uznaje się jako 

milczącą zgodę. 

Na pytania radnych czy to na 100% będą te pieniądze Skarbnik poinformował, że gmina 

posiada wstępną promesę. Po ogłoszeniu przetargu parafie wybiorą wykonawców i zostaną 

przyznane gminie ostateczne promesy - przyznanie środków. Po zrealizowaniu zakresu robót 

przed płatnością gmina będzie występować o uruchomienie środków. 

Burmistrz powiedział, że w tym przedsięwzięciu jest to dobre, że nie trzeba wcześniej zakładać 

własnych pieniędzy i dopiero występować o zwrot. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zasad 

i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach znajdujących się na terenie Gminy Pierzchnica wpisanych do rejestru zabytków 

lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na 

podstawie udzielonych wstępnych promes w związku z tym przewodnicząca komisji poddała 

pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o proponowanych zmianach w 

budżecie gminy. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zasad i trybu 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach znajdujących się na terenie Gminy Pierzchnica wpisanych do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na 

podstawie udzielonych wstępnych promes  

 Ad 1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

             w budżecie Gminy na rok 2024 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie 

proponowanych zmian. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa się plan 

dochodów budżetowych o kwotę 784 012,82 zł oraz zwiększa się plan wydatków budżetowych 

o kwotę 853 679, zł.  

Omówił szczegółowo zmiany w dochodach budżetu określone załącznikiem Nr 1 - Plan 

dochodów oraz zmiany w wydatkach budżetu określone załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków 

do projektu uchwały. Omówił również zmiany jakie wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity 

wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2024 roku, w 

załączniku Nr 4 Zadania inwestycyjne roczne w 2024 r., w załączniku Nr 5 Plan przychodów i 

rozchodów budżetu w 2024r., w załączniku  Nr 6 Dochody i wydatki związane z realizacją zadań 

realizowanych na podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu 

terytorialnego w 2024 r. i w załączniku Nr 7 Dotacje celowe w 2024 roku. 

 Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy na rok 2024 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o proponowanych zmianach w budżecie 

gminy. 
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Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy na rok 2024. 

Ad 1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

             w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica 

na lata 2024-2040 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzanych projektem uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy na rok 2024, który omawiał przed chwilą oraz zmianami w budżecie 

wprowadzonymi zarządzeniami Burmistrza. Omówił wprowadzane zmiany w załączniku Nr 1 

Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2024-2040 i w załączniku Nr 2 Wykaz przedsięwzięć 

realizowanych w latach 2023-2026, które szczegółowo przedstawia objaśnienie do zmian w 

WPF stanowiącym załącznik Nr 3 do projektu uchwały.  

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2023-2040 w 

związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2024-2040. 

Ad 2.Przewodnicząca komisji poinformowała, że przygotowany został projekt sprawozdania  

         z pracy komisji budżetowej za rok 2023 i przedstawiła członkom komisji projekt 

sprawozdania. Zapytała członków komisji czy mają uwagi do przedstawionego sprawozdania, 

ktoś chciałby coś dodać, czy inaczej sformułować. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodnicząca komisji poddała do zatwierdzenia sprawozdanie z pracy Komisji 

budżetowej Rady Miejskiej w Pierzchnicy za rok 2023. 

Na 6-osobowy skład komisji budżetowej w głosowaniu wzięło udział 6 członków komisji i za 

przyjęciem sprawozdania było 6 członków komisji. 

Sprawozdanie z pracy komisji budżetowej za rok 2023 zostało przyjęte przez komisję w 

głosowaniu jawnym jednogłośnie. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 3. Sprawy różne. 

Radna Joanna Litwin zapytała kto będzie wykonywał ogrodzenie remizy w Osinach.  
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Burmistrz odpowiedział, że będzie robić gmina. Powiedział, że tyle zostało zrobione na 

ile wystarczyło dotacji. Mówił, że trzeba by zrobić ogrodzenie, podjazd asfaltowy. Trochę 

pieniędzy jeszcze tam potrzeba ale najważniejsze, że została wybudowana remiza. 

   

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła  posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Protokółował: 
S.Kielesiński                                                            
         Przewodnicząca komisji 
 
                                                                                                            Jadwiga Łopatowska 
 


